
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. april 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CQ
I forlængelse af Danmarks Radios artikel ”Fødselsafdeling truet med politiet: Alligevel
fortsætter usundt arbejdsmiljø på Herlev Hospital” af 9. april 2021, som endnu engang
blotlægger de massive problemer på fødeafdelingen, hvilke tiltag mener ministeren da,
der skal iværksættes for at styrke fødselsområdet, og herved skabe mere tryghed for
vordende og nybagte forældre samt bedre vilkår for medarbejderne på landets fødeafde-
linger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V) og Marlene Ambo-Rasmussen
(V).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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